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Brno s Jihomoravským krajem
založí fond na podporu filmu

Záměr zřídit fond schválili brněnští radní. „Kraj by měl bod projednat v nejbližší

době,“ řekl primátor Petr Vokřál (ANO). „Do fondu dá město i kraj peníze a přes něj je

budeme rozdělovat pro podporu filmu, jeho vývoj, psaní scénářů a další činnosti,“

doplnil Hollan.

Zatím není jasné, kolik kdo do fondu vloží. Mluví se však o tom, že by v něm mělo být

kolem 10 milionů korun. „Něco málo pokryje například administrativu, ale většina půjde

na samotné filmy a jejich podporu. V současné době připravuje Filmová kancelář Brno

studii, která posoudí vhodný typ právní formy organizační struktury fondu tak, aby

splňovala podmínky podpory Jihomoravského kraje a města,“ uvedl Hollan.

Podle něj je zájmem města, aby se Brno stalo filmovým centrem. „Nemusí se natáčet

jen v Praze. Náš region i Brno mají filmařům co nabídnout. Díky fondu bude reálné

přilákat do Brna zvučná filmařská jména, na kterých pak bude možné postavit jeden z

dílů komunikační strategie města. Upozorníme i na to, že je Brno tvůrčí místo s

inovačním potenciálem,“ dodal Hollan.


